
 

Τα παθητικά ρήματα 

              Όνομα: _______________________________ Ημερ: ______ Τάξη: _____ 

  

             ΟΡΘΟΓΡΑΦΙΑ ΡΗΜΑΤΩΝ . ΚΑΤΑΛΗΞΕΙΣ -ΜΑΙ   , -ΜΕ 

Κ           καταλήξεις ενεστώτα της παθητικής φωνής. 

             -ομαι, -εσαι, -εται, -όμαστε, -εστε, -ονται. 

     

Α          ΑΣΚΗΣΗ :Να κλίνεις τον ενεστώτα των παρακάτω ρημάτων : 

             στέκομαι, έρχομαι, κάθομαι, χαίρομαι 

 

             ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ  

             στέκομαι               έρχομαι                  κάθομαι                    χαίρομαι 

            ………….           ……………         ……………..   ………………… 

            ………….           ……………         ……………..   ………………… 

            ………….           ……………         ……………..   ………………… 

            ………….           ……………         ……………..   ………………… 

            ………….           ……………         .…………….   ………………… 

       

             ΑΣΚΗΣΗ :Να συμπληρώσεις τις καταλήξεις των ρημάτων με -ται ή -τε 

 

                 Το δάσος προστατεύε___      από τους δασοφύλακες. 

                 Η νοσοκόμα περιποιεί____    τον άρρωστο. 

                 Μην αγοράζε_____        ακατάλληλα τρόφιμα. 

                 Συγχαρητήρια! Μας χαρίσα_____      πολύ μεγάλη χαρά.  

                 Αγαπά_____       τα ζώα. 

                 Αυτή η ζέστη δεν υποφέρε______. 

                 Προπορεύε______     ο Αλόνσο. 

                 Πρέπει να κερδίσε______     γιατί αξίζε______    τη νίκη. 

                 Η απεργία συνεχίζε_____    για δεύτερη μέρα. 

 

             

             ΣΥΜΠΛΗΡΩΝΩ ΟΠΩΣ ΣΤΟ ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ: 

              

• Ντύνει   : τρίτο πρόσωπο του ενικού του ενεστώτα 

• Γράφεις: _________________________________________________ 

• Έγραψα: _________________________________________________ 

• Έχουμε φάει: ______________________________________________ 

• Θα περάσουν: _____________________________________________ 

• Είχατε  ντυθεί: _____________________________________________ 

 

 

 

 


